
PROTOKOLL vid sammanträde i Djur
gårdens IF:s Överstyrelse den 
21/9/53;

närvarande: Dunér, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, E. Karlsson, Lilie
quist;

förhindrad närvara: Nordlund.

§ 1.
Ordf, öppnade sammanträdet

§ 2.
Protokoll från smtr. den 14/9/53 föredrogs. Ordf. meddelade, 

att i § 12 omnämnd samtävling med Skidförbundet ej var beslutad 
till uppgivet datum utan endast planerad. Sekr. meddelade, att an
sökan till RF om anslag på kr. 50.000:- till skidbacken var in
lämnad den 15/5/53 att den i § 10 omnämnda åtgärden endast av
såg en komplettering av vissa uppgifter i ansökningshandlingarna. 
Sammanträdet beslöt göra dessa korrigeringar i protokollet, som 
därefter justerades i befintligt skick.

§ 3.
Då det framkommit att IFK Enskede ansökt om tävlingsdag den 

10/1/54 i Hammarbybacken utan att först kontakta DIF, beslöts 
tillskriva Svenska Skidförbundet härom samt att vidare meddela, 
att DIF sedan längre tid tillbaka bestämt att denna dag hålla 
klubb- och träningstävling i backen inför den egna stortävlingen 
en vecka senare. Kopia på brevet skulle tillställas Stockholms 
Idrottsförbunds skidsektion. Skidsektionens ordf. Sven P. Johans
son skulle av sekr. underrättras härom och också signera brevet.

§ 4.
Meddelades att boxningssektionen har säsongmöte den 23/9 

och begärt att ÖS därvid skall närvara. Avdelades Norén, Evert 
Karlsson och Eckerbrant att i mån av tid närvara.

Ordf. meddelade, att han överenskommit med stadsarkitekt 
om inspektion av trappan i skidbacken den 28/9/53 kl. 8.30. 

Beslöts att därvid skulle även Rinman och Norén närvara.

§
I fråga om filmen "Tini kling" rapporterade ordf., att sådan 

tolkning av vissa paragrafer i filmkontraktet ansetts möjlig, att 
det innebar ett omkostnadsbortfall på c:a 25.000 kr. En uppgift 
att filmen visats i Finland utan någon redovisning för DIF var 
likaledes ett förhållande, som gjorde det motiverat att fortsätta 
granskningen av hela affären. I mån av behov skulle DIF:s revi
sorer kopplas på affären. Ordf. meddelade att nästa sammanträde 
i filmkommittén skulle hållas den 28/9/53.

§ 7.
Fotbollens Fjärran Östern-resa upptogs till diskussion ur 

ekonomisk synpunkt. Beslöts att för sektions styrelsen framhålla 
önskvärdheten av att utgifterna pressades ytterligare så, att 
hela turneringen kunde balanseras. Som en utväg diskuterades en 
säkning av spelarnas dagtraktamenten. Meddelande härom skulle 
lämnas sektionsstyrelsen av Eckerbrant.



forts. 2
§ 8.

§ 14.
Avslutade ordf. sammanträdet

Beslöts att Åke Dunér skulle vara Överstyrelsens repre
atant pa Fjärran-Östern-resan allt enligt turordning i ÖS.

§. 9.
Från ishockeysektionen meddelade dess ordf, Grunander 

vissa betänkligheter i fråga om Fjärran-Östern-resan, då en del 
ishockeyspelare därmed måste undvaras för fotbollens del. Han ut
bad. sig fria händer för att få dessa spelare att avsäga sig tur
nén. G. meddelade vidare att Ishockeyförbundet ställt i utsikt 
att efter VM i Stockholm ordna en tripp till Paris för DIF som 
kompensation för att laget inte kunde få sanktion för någon ut
ländsk resa under högsäsongen.

§ 10.
Viss prutning på offerten från Wallfäldts snickeri för en ny 

prismonter hade gjorts, men någon beställning skulle ännu ej ske. 
Norén fick i uppdrag efterhöra med fotbollsstyrelsen till vilket 
belopp denna var beredd bekostna beställningen. Beroende härpå 
skulle ett utförande i alm resp, furu bli vid en beställning.

§ 11.
Eckerbrant påtalade fotbollsektionens ensidiga nyhetsför

medling till viss press. Eckerbrant uppdrogs att fästa sektions
styrelsens uppmärksamhet på saken.

§ 12.
Från Kungl. Stadionstyrelsen förelåg i lösenbelagt brev för

slag till nytt kontrakt av den 16/9/53. Beslöts kontakta fotboll
sektionen med rekommendation att teckna kontrakt på tre år ist

ället som tidigare föreslagits två år.

§ 13.
Genomgicks sektionernas anslagsäskanden och beslöts följande: 

Skidor erhåller kr. 2.500:-, varav kr. 500:- för administration 
och kr. 2.000:- för ev. träningsläger; orientering kr. 500:-; 
handboll kr. 1.635:- + för försäkring kr. 150:-; damer kr. 300:-; 
brottning kr. 3.250:- och senare bidrag till tränaren efter ny 
ansökan från sektionen; boxning garanteras kr. 1.000:-

Bordtennissektionens ansökan bordlades för underhandlingar 
med sektionsstyrelsen, som skulle kallas till sammanträde med 
den 28/9/53 kl. 19.00.


